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Protokół Nr …… /19 

z wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej  
i Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego  

 z dnia 23 kwietnia 2019r.  

W posiedzeniu udział wzięło 8 członków komisji (Nieobecny A. Zdanowski, M. Łuksza; 
Lista obecności w załączeniu),  Wójt Gminy – p. Jarosław Gołubowski, Sekretarz Gminy – p. 
Jan Chomczuk, Skarbnik Gminy – p. Alentyna Olesińska, Kierownik Zarządu Dróg 
Powiatowych w Hajnówce – p. Krystyna Miszczuk, Kierownik Działu Drogowo – Mostowego 
w Hajnówce – p. Sławomir Pańkowski, p. Dorota Lasota – Ekspedient Wypożyczalni Kajaków, 
p. Natalia Niczyporuk – pracownik biurowy Ośrodka Edukacji Ekologicznej w Siemianówce. 
Na Przewodniczącego posiedzenia wybrano p. S. Stepaniuka  (8 głosów „za”), który 
zaproponował zamianę punktów 1 i 2 z uwagi na uczestniczenie w posiedzeniu 
przedstawicieli Zarządu Dróg Powiatowych w Hajnówce. Wobec braku innych propozycji  
przedstawił następujący porządek obrad (8 głosów „za”):  

1. Stan i utrzymanie dróg na terenie gminy Narewka.  
2. Stan przygotowania do sezonu turystycznego w gminie Narewka. 
3. Rozpatrzenie projektów uchwał na VI sesję Rady Gminy. 
4. Sprawozdania będące przedmiotem obrad VI sesji Rady Gminy.  
5. Wolne wnioski. 

 
Do punktu 1-go. Stan i utrzymanie dróg na terenie gminy Narewka.  
 

Kierownik Zarządu Dróg Powiatowych w Hajnówce p. Krystyna Miszczuk przedstawiła 
informację w temacie stanu dróg powiatowych na terenie gminy Narewka. Jednocześnie 
przedstawiła ilość dróg powiatowych na terenie powiatu, zarówno o nawierzchni 
bitumicznej, jak i dróg gruntowych. Podkreśliła, że łącznie na terenie powiatu hajnowskiego 
występuje 476 km dróg, z czego na terenie gminy Narewka to ilość 62 km. Wyjaśniła, że 
Zarząd Dróg Powiatowych na bieżąco dokonuje napraw dróg, omówiła tematy związane z 
odwodnieniem dróg, scaleniami gruntów na terenie gminy, wycinką drzew – topoli np. na 
Słobódce, usuwaniem zakrzaczeń wzdłuż dróg. Zgłoszono następujące wnioski, bądź 
zapytania, które p. K. Miszczuk – Kierownik… przyjęła do realizacji: 

J. Ciełuszecki wystąpił z zapytaniem dotyczącym odpowiedzialności za utrzymanie 
skrzyżowania drogi wojewódzkiej z drogą powiatową w Lewkowie Nowym. K. Miszczuk – 
Kierownik… wyjaśniła, że utrzymaniem drogi zajmuje się instytucja wyższa tj. Zarząd Dróg 
Wojewódzkich; kolejno wystąpił z zapytaniem dot. lip rosnących przy drogach powiatowych, 
K. Miszczuk – Kierownik… wyjaśniła, że są kłopoty z ustaleniem właścicieli gruntów na 
których rosną drzewa wzdłuż powiatowych, ponadto wycinak drzew wykonywana jest poza 
okresem lęgowym.  

A. Romańczuk zgłosił wniosek w sprawie naprawy drogi powiatowej do Mikłaszewa, 
drogi Olchówka – Siemianówka, Narewka – baza dawny CPN.  



S. Sadowski zgłosił wniosek w sprawie naprawy drogi Leśna – Siemianówka. 
I. Maksymiuk – zgłosiła wniosek w sprawie naprawy drogi naprzeciw Ośrodka 

Zdrowia (teren przy blokach) w Lewkowie Starym, na Kapitańszczyznę. 
A. Charkiewicz – zgłosił wniosek w sprawie naprawy drogi Lewkowo Stare – Eliaszuki 

– Suszcza przed mostem na całej długości, następnie zgłosił złamane drzewa wzdłuż dróg 
powiatowych – ścinanie konarów drzew. 

S. Stepaniuk – zgłosił wniosek w sprawie ubytków w asfalcie w stronę Olchówki i w 
Leśnej; ustawienie znaku z ograniczeniem tonażu na drodze przy skręcie na Mikłaszewo.  

K. Miszczuk – Kierownik… wyjaśniła, że wnioski zostały przyjęte do realizacji, ZDP 
dokona przeglądu dróg i w miarę posiadanych środków będzie dokonywana naprawa. 
Odnośnie usuwania drzew wyjaśniła, że po wyłonieniu wykonawcy w miarę posiadanych 
środków po okresie lęgowym ptaków zostaną usunięte. Odnośnie znaku wyjaśniła, ze znak z 
ograniczeniem tonażu winien znajdować się przed wjazdem na drogę.  

Wobec zakończenia dyskusji Przewodniczący posiedzenia podziękował Kierownikowi 
ZDP za przybycie i życzył dalszej owocnej współpracy.  

W tym miejscu Wójt Gminy przedstawił temat stanu i utrzymania dróg na terenie 
gminy wg danych za 2016 rok. Przedstawił informację na jakie drogi zostały złożone wnioski 
w celu pozyskania środków zewnętrznych. Zaapelował do radnych o bieżące informowanie o 
ubytkach w drogach gminnych i konieczności wykonania tematu zwirowania dróg gminnych. 
W tym miejscu S. sadowski i A. Charkiewicz zgłosili konieczność równania dróg gminnych do 
Cieremek, na Kordon, na Dąbrowę.  

 
Do punktu 2-go. Stan przygotowania do sezonu turystycznego w gminie Narewka. 

Pani Dorota Lasota przedstawiła sprawozdanie – przedstawiciel wypożyczalni 
kajaków „Stanica Kajakowa” przedstawiła informacje o przygotowaniu do sezonu 
turystycznego w 2019r. W toku dyskusji członkowie komisji podejmowali tematy cen za 
wypożyczenia kajaków, ilości turystów korzystających z noclegów. (Sprawozdanie - w 
załączeniu). Członkowie Komisji zapoznali się z przedstawionym sprawozdaniem i nie wnieśli 
uwag.  

Pani Natalia Niczyporuk – p.o. Kierownika Ośrodka Edukacji Ekologicznej w 
Siemianówce przedstawiła sprawozdanie z przygotowania do sezonu turystycznego w 
Ośrodku Edukacji… (Rezerwacje - w załączeniu). W toku dyskusji członkowie komisji 
podejmowali tematy działań podejmowanych przez Ośrodek... poza sezonem, cen za nocleg, 
dokupywania wyposażenia. W tym miejscu głos zabrał Wójt Gminy – J. Gołubowski, który 
wyjaśnił, że Urząd Gminy wystąpi z wnioskiem do Urzędu Pracy o pozyskanie pracownika w 
ramach Programu PFRON, na zatrudnienie którego gmina otrzyma dofinansowanie, a także 
otrzyma środki na wyposażenie OEE w postaci pościeli, odkurzacza, krajalnicy itp. Sadowski 
S. podjął temat podejmowania przez Ośrodek innych działań np. imprez okolicznościowych 
usług cateringowych. I. Maksymiuk podejmowała temat prowadzenia księgowości przez OEE. 
W tym miejscu w posiedzeniu komisji udział wzięła p. Danuta Kulbacka – Główna Księgowa 
OEE, która wyjaśniła, że po każdym pobycie wystawiane są faktury VAT-owskie i jest to ścisła 
dokumentacja. I. Maksymiuk zgłosiła wniosek w sprawie przygotowania w miesiącu czerwcu, 
za miesiąc maj szczegółowej ewidencji przychodów i rozchodów OEE. Wójt wyjaśnił, że 
wniosek zostanie zrealizowany. Komisja podejmowała temat funkcjonowania Ośrodka 
Edukacji Ekologicznej, zakupu wyposażenia, podejmowania działań promocyjnych przez 
Ośrodek, rozwoju działalności. Komisja jednogłośnie stwierdziła, że Ośrodek Edukacji ma 
potencjał, jednak nie jest on wykorzystywany do końca. Zaproponowano zatrudnienie 



dodatkowych osób w okresie letnim „tzw. gorącym”, zakupu wyposażenia, dokonania 
napraw urządzeń np. klimatyzatora.  

 
Do punktu 2-go. Projekty uchwał na VI sesję Rady Gminy. 

Członkowie Komisji zapoznali się, omówili i pozytywnie zaopiniowali (nie wnosząc 
uwag) projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019r. wniesione pod obrady 
sesji w dniu 25 kwietnia 2019r. (8 głosów „za”).  (Projekt uchwały – w załączeniu) 

Do punktu 3-go. Sprawozdania będące przedmiotem obrad VI sesji Rady Gminy. 

Sekretarz Gminy – J. Chomczuk przedstawił i omówił sprawozdanie z realizacji 

Programu Współpracy Gminy Narewka z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w roku 2018. Komisja dyskusji 

nie podejmowała i nie wniosła uwag. (Sprawozdanie – w załączeniu).  

E. Potoniec – Kierownik GOPS w gminie Narewka przedstawiła Ocenę zasobów 

pomocy społecznej Gminy Narewka i wyjaśniła, że analiza taka musi być dokonana w oparciu 

o lokalną sytuację społeczną i demograficzną gminy, która obejmuje w szczególności 

infrastrukturę, kadrę, organizacje pozarządowe i nakłady finansowe na zadania pomocy 

społecznej bez względu na podmiot je finansujący i realizujący. Poinformowała, że ocena 

zasobów… dokonana została w oparciu o analizę dokonaną na przestrzeni lat, a jej wyniki 

uwzględniane miały by być przy kształtowaniu polityki społecznej w gminie. Komisja dyskusji nie 

podejmowała i nie wniosła uwag. (Sprawozdanie – w załączeniu).  

Do punktu 4- go. Wolne wnioski 

W wolnych wnioskach Wójt Gminy przedstawił pismo SP ZOZ Hajnówka w sprawie 
dofinansowania na remont oddziałów rehabilitacji, a także w sprawie dofinansowania 
Uniwersyteckiego Szpitala Klinicznego w Białymstoku na zakup dwóch aparatów do krążenia 
pozaustrojowego. (Pisma – w załączeniu). Omówił także temat uruchomienia rehabilitacji w 
wspólnie z NZOZ w Michałowie, wyjaśniając, że temat będzie aktualny w 2020 roku. Omówił 
także temat instalacji solarnych i instalacji fotowoltaicznych na terenie gminy.  

Wobec wyczerpania porządku dziennego Przewodniczący Komisji zamknął 
posiedzenie Komisji. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 

Protokolant: 

Barbara Niewiadomska-Golonko 

          Przewodniczący Komisji 

              Sławomir Stepaniuk 

 

 


